

No. 12951. INTERNATIONAL SUGAR AGREEMENT, 1973. CONCLUDED AT GENEVA ON 13 OCTOBER 1973¹

N° 12951. ACCORD INTERNATIONAL SUR LE SUCRE, 1973. CONCLU À GENÈVE LE 13 OCTOBRE 1973¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

10 October 1974

EL SALVADOR

(With provisional effect from 10 October 1974.)

Registered ex officio on 10 October 1974.

RATIFICATIONS

Instruments deposited on:

15 October 1974

BANGLADESH

BRAZIL

YUGOSLAVIA

(With effect from 15 October 1974.)

DEFINITIVE ENTRY INTO FORCE of the Agreement

The agreement came into force definitively on 15 October 1974, the date on which instruments of ratification, acceptance, approval and accession representing 59.4 per cent of the total net exports set out in annex A and 50.4 per cent of the total net imports set out in annex B had been deposited with the Secretary-General of the United Nations, in accordance with article 36 (1).

Registered ex officio on 15 October 1974.

RATIFICATION

Instrument déposé le :

10 octobre 1974

EL SALVADOR

(Avec effet provisoire au 10 octobre 1974.)

Enregistré d'office le 10 octobre 1974.

RATIFICATIONS

Instruments déposés le :

15 octobre 1974

BANGLADESH

BRÉSIL

YUGOSLAVIE

(Avec effet au 15 octobre 1974.)

ENTRÉE EN VIGUEUR DÉFINITIVE de l'Accord

L'Accord est entré en vigueur à titre définitif le 15 octobre 1974, date à laquelle des instruments de ratification, d'acceptation, d'approbation et d'adhésion représentant 59,4 pour cent des exportations totales nettes indiquées à l'annexe A et 50,4 pour cent des importations totales nettes indiquées à l'annexe B avaient été déposés auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies, conformément à l'article 36, paragraphe 1.

Enregistré d'office le 15 octobre 1974.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 906, p. 69, and annex A in volumes 915, 917, 920, 925, 931, 936, 940, 945, 948 and 950.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 906, p. 69, et annexe A des volumes 915, 917, 920, 925, 931, 936, 940, 945, 948 et 950.